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Szanowny Panie Prezydencie - r 

Mając na uwadze zbliżające się oddanie do użytku ulicy Przygranicznej prowadzącej do 

ośrodka Malinka chciałbym zwrócić się z wnioskiem do Pana Prezydenta o weryfikację wykonania 

ścieżek rowerowych wzdłuż tej ulicy - aktualnie wszystkie skrzyżowania ścieżek rowerowych z 

drogami poprzecznymi do ulicy Przygranicznej mają wyniesione krawężniki, które będą utrudniać 

poruszanie się po tej trasie rowerzystom. 

Mając na uwadze powyższe wnioskuję o rewizję przyjętych tam rozwiązań jednocześnie 

wnioskując do Pana Prezydenta o opracowanie dokumentu pt. „Miejskiej standardy i wytyczne 

kształtowania infrastruktury rowerowej" wzorem innych miast. Jeśli chodzi o ten konkretny 

przypadek stosownym byłoby przyjęcie rozwiązania: „ obniżone krawężniki (nie wyższe niż 1 cm) lub 

brak krawężników w miejscach zjazdu z jezdni i na jezdnię". 

Chciałbym również poprosić Pana Prezydenta o wyjaśnienia dotyczące braku przeniesienia 

słupa oświetleniowego ze skrzyżowania ulic Przygranicznej i Młynarskiej. W obecnej lokalizacji słup 

znajduje się centralnie na środku skrzyżowania i powoduje spore utrudnienia w komunikacji 

samochodowej, która podnoszą mieszkańcy. Mając na uwadze toczące się jeszcze prace zwracam 

się z wnioskiem o przedstawienie wyjaśnień co stało na przeszkodzie odsunięcia tego słupa o kilka 

metrów poza obręb skrzyżowania? Czy jest jeszcze możliwe naprawienie tego stanu rzeczy wraz z 

gestorem sieci i jeśli tak czy zamierza Pan Prezydent podjąć w tym kierunku stosowne działania. 
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